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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                                                                  

ΔΗΜΟΣ ΣΠΑΤΩΝ – ΑΡΤΕΜΙΔΟΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ 

 

 

 

 

             

                                                                  Περίληψη 

Λήψη απόφασης για επίσπευση της κατασκευής του 4ου Δημοτικού Σχολείου στη Χριστούπολη. 

 

Στα Σπάτα σήμερα 14 Ιουλίου 2020, ημέρα Τρίτη με ώρα έναρξης 20.00,συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 

Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας του Δήμου Σπάτων– Αρτέμιδος, ύστερα από την υπ’ αριθ.πρωτ.:18935/09-07-

2020 πρόσκληση του Προέδρου του Συμβουλίου κ. Αναστάσιου Γ. Φράγκου, που επιδόθηκε νόμιμα με 

αποδεικτικό στα μέλη, σύμφωνα με τα δ/ξεις του άρθρου 89, Ν.4555/2018.  

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου κ. Αναστάσιος Γ.Φράγκος, κήρυξε την έναρξη τα συνεδρίασης, αφού 

διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι από το σύνολο έντεκα (11) μελών, βρέθηκαν 

παρόντα και τα εννέα  (09) μέλη, ήτοι: 

Παρόντες  

κ. Φράγκος Αναστάσιος Πρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κα. Αρβανιτίδου Αικατερίνη Αντιπρόεδρος  Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μπέκας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μπίμπιζας Νικόλαος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μαργέτης Αθανάσιος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Μαυρογιώργης Εμμανουήλ Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

 κ. Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Νιαστής Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κα. Λουκά Ευδοκία   Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

Απόντες 

κ. Ευκαρπίδης Κωνσταντίνος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

κ. Κατσούλης Δημήτριος Μάριος Μέλος Κοινότητας  Σπάτων-Λούτσας 

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 

  Καμμία. 

Στη Συνεδρίαση συμμετείχε η κα Αποστολάτου Χαρά, υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των πρακτικών. 

 

Ο Πρόεδρος της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας, κ.Φράγκος Αναστάσιος εισηγούμενος το 1ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης είπε τα εξής: 

      Μετά από πολλά χρόνια και για πολλοστή φορά τέθηκε το θέμα για το 4ο Δημοτικό Σχολείο, από τους 

κατοίκους της Χριστούπολης, σε χαρακτηρισμένη γι’ αυτό το σκοπό έκταση ιδιοκτησίας του Δήμου Σπάτων-

Αρτέμιδος. 

    Πολύ πριν το 2015, είχε ξεκινήσει η διαδικασία  για την ανέγερση του 4ου Δημοτικού Σχολείου. 

Είχαν γίνει οι ενέργειες για την υλοποίηση του σκοπού στις αρμόδιες υπηρεσίες. Είχαμε φτάσει όμως στον 

Σεπτέμβρη του 2015 όπου ξεκινούσε η καινούργια σχολική περίοδος και αποτέλεσμα κανένα. Στις 29-09-2015 

ήρθε το θέμα στο τότε τοπικό Συμβούλιο, «πρόταση επίσπευσης των διαδικασιών ανέγερσης του εν λόγω 

Δημοτικού Σχολείου» και όπως μας διαβεβαίωνε ο πρόεδρος του τοπικού συμβουλίου και νυν πρόεδρος του 

Δημοτικού Συμβουλίου Σπάτων-Αρτέμιδος, η Δημοτική Αρχή έχει δρομολογήσει και προχωρήσει το θέμα 

αυτό, ώστε μέχρι το τέλος του Οκτωβρίου 2015, ο φάκελος θα έχει κατατεθεί στον αρμόδιο οργανισμό. 

Υπολόγιζε  ότι θα χρειαστεί ένα εξάμηνο, αφού ολοκληρωθούν οι μελέτες, θα γίνει δημοπράτηση και θα 

προχωρήσει το έργο. 

    Επισήμανε ότι έχει μείνει αρκετά πίσω το έργο, ότι γνωρίζουμε και τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν το 

1ο, 2ο και 3ο Δημοτικό Σχολείο. Επίσης ότι θα πιέσει τη Δημοτική αρχή να τρέξει  το θέμα, ώστε να έχουμε 

άμεσο αποτέλεσμα. Έως σήμερα λοιπόν απ’ ότι γνωρίζω και απ’ ότι με ενημερώνουν οι κάτοικοι της περιοχής, 
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πέντε χρόνια μετά είναι στο σκοτάδι τα πάντα. Θα ήθελα  από τη Δημοτική αρχή και από κάθε αρμόδιο του 

θέματος αυτού να μας ενημερώσει για αυτήν την απραξία. 

     Ζητώ  λοιπόν από το Κοινοτικό  Συμβούλιο  Σπάτων-Λούτσας  να ψηφίσουμε  ώστε να τρέξουμε αυτό το 

έργο εμείς, καθώς στις αρμοδιότητες μας σύμφωνα  με το Άρθρο 84 – Αρμοδιότητες συμβουλίου κοινότητας 

– Αντικατάσταση άρθρου 83 του ν. 3852/2010,λέει ότι μπορεί να φέρει ενδιαφέρον για την εκτέλεση των 

έργων εντός της κοινότητας.                 

Η Κοινότητα Σπάτων-Λούτσας αφού έλαβε υπόψη της τ’ ανωτέρω, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Να αναλάβει το  Συμβούλιο την πρωτοβουλία για να προωθήσει  το εν λόγω έργο σύμφωνα  με το Άρθρο 84 

– Αρμοδιότητες συμβουλίου κοινότητας – Αντικατάσταση άρθρου 83 του ν. 3852/2010. 

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 10/2020 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Κοινότητας Σπάτων-Λούτσας 

 
ΤΑ ΜΕΛΗ 

     

        Αναστάσιος Γ. Φράγκος 

  1. κα. Αρβανιτίδου Αικατερίνη 

 2. κ. Μπέκας Νικόλαος 

 3. κ. Μπίμπιζας Νικόλαος 

 4. κ. Μαργέτης Αθανάσιος 

 5. κ. Μαυρογιώργης Εμμανουήλ 

 5. κ. Σωφρόνης Ιωάννης Χρυσόστομος 

 7. κ. Νιαστής Κωνσταντίνος 

8. κα. Λουκά Ευδοκία   
 

         ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

                Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ 

   ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΣΠΑΤΩΝ-ΛΟΥΤΣΑΣ 

 

         ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ Γ. ΦΡΑΓΚΟΣ 
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